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Protokół  Nr  21/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

 odbytego w dniu  19 października 2020 r.  
 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

---------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia  11.00 do 11.25. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Waldemar Wąśniewski, 

- Maria Żukowska. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła -  Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału 

Oświaty i Sportu. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1 i 2  do 

protokołu. 
 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 
 

Ad 2. Przyjęcie porządek dziennego posiedzenia. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem dziennego porządku obrad? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 20 z 14 września 2020 r. Komisji Oświaty i Kultury. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Inowrocławia za rok 

szkolny 2019/2020, w tym o wynikach egzaminu ósmoklasisty oraz wynikach 

nadzoru pedagogicznego. 

5. Sprawozdanie z akcji LATO 2020. 

6. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 20 Komisji Oświaty i Kultury. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 20 z 14 września 2020 r.? 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Ad 4.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Inowrocławia 

za rok szkolny 2019/2020, w tym o wynikach egzaminu ósmoklasisty oraz 

wynikach nadzoru pedagogicznego. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta 

Inowrocławia za rok szkolny 2019/2020, w tym o wynikach egzaminu 

ósmoklasisty oraz wynikach nadzoru pedagogicznego – który stanowi  

załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 

 

Waldemar Wąśniewski – członek Komisji: 

Moim zdaniem informacja jest bardzo obszerna i czytelna, zawiera wszystkie dane. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Tak, przyznaję, ale nie byłabym sobą, gdybym nie skupiła się na tym materiale.  

Na str. 6, w tabeli 2 pojawiają się zera (0). Czy może nam pani Naczelnik wyjaśnić 

skąd te zera?  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Zero jest wpisane w Szkole Podstawowej nr 1, klasy szóste. To są te szkoły, które 

były dawniej gimnazjalne i zostały przekształcone, a nie ma w nich klas szóstych.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Pani Naczelnik, czy brak tych klas wynika z podziału jaki był? 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Tak, wynika to z podziałów, bo te szkoły dostały nowe obwody, ale do klas 

pierwszych i się swobodnie rozszerzają. Czasami któryś z dyrektorów pozyskał 

uczniów, ale zgodnie z uchwałą przechodzili uczniowie po klasie szóstej. 

Wcześniej mogli jak dyrektor prowadził promocję swojej szkoły mógł pozyskać 

uczniów. Niektórym się to udało, bo na przykład dyrektor SP nr 14, SP nr 5,  

a innym nie i stąd te zera w klasie szóstej..  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Chciałam potwierdzenia, że to wynika z tego podziału. 

Wracając do tej informacji muszę powiedzieć, że przychylam się do tego co 

powiedziała pani Naczelnik i pan radny Wąśniewski. Materiał jest bardzo 
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szczegółowo opracowany. Cieszy fakt, że pomimo tej pandemii wzrosła subwencja 

na ucznia. 

Jeżeli chodzi o wydatki poniesione na ucznia, to cieszy fakt, że udało się pani 

Naczelnik to zachować. Chodzi o „Proste plecy”, wypoczynek zimowy i remonty. 

Gratuluję również pozytywnych ocen ewaluacyjnych oraz tych pokontrolnych, na 

pewno w tym ostatnim okresie nie było to łatwe.  

Szanowni Państwo, poziom inowrocławskiej oświaty określa wiele czynników, 

mierzony jest egzaminem po klasie ósmej i ewaluacjami oraz kontrolami. Ale 

obraz tej oświaty, to o czym się tu w raporcie nie mówi, to również wygląd 

inowrocławskich szkół i przedszkoli ich doposażenie, kwalifikacje, awans kadry  

i wiele innych. Zaś to wszystko zależy tylko i wyłącznie od organu  

i dofinansowania przez Urząd Miasta. Cieszy mnie to, że jest to utrzymane mimo 

tej ciężkiej, kryzysowej sytuacji finansowej.  

Pani Naczelnik, serdecznie gratuluję tego raportu i myślę, że powinien zostać 

przyjęty z empatią i uznaniem dla tego co robicie.      
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Bardzo dziękuję.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania.  

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionej informacji? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 28/2020 o przyjęciu „Informacji o stanie 

realizacji zadań oświatowych Miasta Inowrocławia za rok szkolny 2019/2020,  

w tym o wynikach egzaminu ósmoklasisty oraz wynikach nadzoru 

pedagogicznego”. 

 

Ad 5. Sprawozdanie z akcji LATO 2020. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Jeśli chodzi o informacje na ten temat, to informuję Państwa, że do Biura Rady 

Miejskiej wpłynęło pismo wyjaśniające nie przygotowania tego materiału – 

załącznik nr 4  do protokołu.  

Oczywiście przychylamy się do tego pisma i jest ono w pełni uzasadnione.  

Czy macie Państwo jakiejś pytania? Jeżeli nie, to ja prosiłam panią 

Naczelnik o przygotowanie dla nas takiej krótkiej informacji na temat danych 

szkół w aspekcie koronawirusa. Chcielibyśmy się dowiedzieć ile szkół  

i przedszkoli pracuje w trybie normalnym? Czy są hybrydowe bądź zamknięte 

placówki? Czy mamy przypadki koronawirusa wśród nauczycieli i wśród uczniów 

w placówkach inowrocławskich? 
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Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Szanowni Państwo, też mamy przypadki koronawirusa wśród nauczycieli i wśród 

uczniów. Jak do tej pory, na szczęście nie jest to tak rozległe bo tylko 4 szkoły 

były na zdalnym nauczaniu. Zaczęło się od szkoły integracyjnej, ale to było krótko, 

bo dosłownie 4 dni Szkoła Integracyjna była na zdalnym nauczaniu w jednej 

klasie. Potem była Szkoła Podstawowa nr 14 też w jednej klasie, w Szkole 

Podstawowej nr 4 nauczyciel miał koronawirusa i anglista, a także kilka klas było 

na kwarantannie i kilku nauczycieli. Generalnie nie wygląda to tak źle, oby się nie 

pogorszyło. Podsumowując powiem tak, my codziennie monitorujemy co się 

dzieje. Szkoły są zobowiązane przesyłać dane co się dzieje. 

Na dzień dzisiejszy sytuacja przedstawia się następująco: 

1. SP nr 1 - nic ssę nie dzieje, 

2. SP nr 2- jest 1 osoba na kwarantannie (uczeń), 

3. SP nr 4 - nic się nie dzieje, 

4. SP nr 5 - 2 uczniów na kwarantannie, 

5. SP nr 6 - 5 uczniów na kwarantannie, 

6. SP nr 8 - 2 nauczycieli na kwarantannie, 

7. SP nr 9 - 2 uczniów i 3 nauczycieli na kwarantannie, 

8. SP nr 10 - 3 uczniów na kwarantannie, 

9. SP nr 11 - nic się nie dzieje, 

10.  SP nr 14 - nic się nie dzieje, 

11.  SP nr 16 - 1 nauczyciel na kwarantannie. 

W przedszkolach sytuacja przedstawia się następująco: 

Przedszkole nr 14 – pani Dyrektor zgłosiła, że jedno dziecko ma koronawirusa,  

a nauczyciele są na kwarantannie. W innych przedszkolach na bieżąco jest 

wszystko monitorowane.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękuję za przedstawienie obecnej sytuacji, bardzo dobrze, że codziennie sytuacja 

jest monitorowana.   

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

Elżbieta Jardanowska 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 

 


